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Uttale til «Budsjett og økonomiplan 2022-2025»

FAU har behandlet saken 23.11.21 og har følgende uttalelse:

FAU takker for anledning til å gi en uttalelse. FAU skulle helst sett at å forbedre 
uteområdet til skolen var prioritert som tiltak i budsjett og økonomiplan.

FAU ønsker en flerbrukshall i Samnanger. Det er viktig for FAU med en trygg 
tilkomstvei for barn og voksne. FAU ber kommunen om å sikre at et godt 
uteområde ved barneskolen ivaretas ved plassering av hallen. FAU ønsker at det 
skal være mulig å bruke hallen både i skoletiden og for fritidsaktiviteter 
(inkludert kultur).

SU har behandlet saken 25.11.21 og har følgende uttalelse:

SU takker for anledning til å gi en uttalelse. SU setter stor pris på at kommunen 
har videreført ordningen som foreslått av arbeidsgruppa som så på løsninger for 
innsparinger i skoledriften (nedsatt av kommunestyret 03.12.20); elevtallet 
legges til grunn for skolens timesøknad (1), deretter får man administrasjonens 
forslag til ramme (2), så vil skolens ledelse beskrive konsekvensene av den 
foreslåtte rammen (3), før budsjettvedtak i kommunestyret (4). 

SU skulle gjerne sett at både sløydsal og å forbedre uteområdet til skolen blir 
prioritert som tiltak i budsjettet for 2022.

Å snarlig få på plass en idrettshall er viktig for barna i Samnanger. 
Samarbeidsutvalget synes de følgende prinsippene er viktige:  

- Hallen må plasseres sentralt 
- Hallen må kunne brukes både i skoletid, på fritid og til kulturaktiviteter
- Uteområdet på skolen må ikke forringes
- Plassering av hallen må ivareta sikker og trygg tilkomst for barn og 

voksne, både til forts, på sykkel og i bil
- Trafikkavvikling må kunne foregå på en hensiktsmessig måte


